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Växande intresse för e-upphandling inom offentlig sektor 
 

Kammarkollegiets Upphandlingsstöd har genomfört en undersökning 
avseende upphandlande myndigheters användning av elektronisk 
upphandling (e-upphandling). Undersökningen genomfördes via en 
webbenkät som skickades till kommuner, landsting och statliga myndigheter 
under november månad 2010. Resultatet visar att 45 % av de upphandlande 
myndigheterna använder någon form av verktyg för e-upphandling. Många 
har angett att de relativt nyligen anskaffat sina verktyg och att de successivt 
inför mer och mer av dess funktionalitet. Det finns många fördelar med e-
upphandling för både upphandlare och de företag som lämnar anbud. Den 
mest märkbara är tidsvinsten när den manuella hanteringen av pappersanbud 
försvinner. Ulla Karin Josefsson, projektledare, sammanfattar: ”Intresset för 
e-upphandling är stort och inom två år beräknar ytterligare 26 % av de 
upphandlande myndigheterna att ha infört ett elektroniskt 
upphandlingsförfarande.” 
 

Aktuell bild över övergången till e-upphandling inom offentlig sektor: 
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Rapporten finns tillgänglig på www.upphandlingsstöd.se 
 
 
Kammarkollegiet skall enligt regeringens uppdrag driva utvecklingen av en 
elektronisk inköpsprocess och delta i standardiseringsarbetet på området. 
Vi strävar efter att uppnå en obruten elektronisk anskaffningsprocess och 
arbetar utifrån flera olika infallsvinklar för att på bästa sätt ta tillvara på de 
effektivitetsvinster som finns att hämta för både upphandlare och 
leverantörer i användandet av elektroniska systemstöd för offentlig 
upphandling. 
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